

### မူဝါဒ ထွက်ဆိုချက်

Parkview Health သည် လူနာများ ၎င်းတို့၏ ငွေပေးချေနိုင်သည့် အခြေအနေမည်သို့ပင်ဖြစ်ပါစေ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများအား ၎င်းလူနာများ ဝင်ရောက်ရယူနိုင် စေရန် အတွက် ကတိကဝတ် ပြု ထားပါသည်။ ဤမူဝါဒပေါ်လစီ၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အတွက် အရည်အချင်း ပြည့်မီမှု နှင့်ပတ်သက်သည်များ၊ လျှောက်လွှာလုပ်ငန်းစဉ် နှင့် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ စံနှုန်းသတ်မှတ်ချက်များနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ လူနာများ၊ ဝန်ထမ်းများ၊ သမားတော်များ နှင့် လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းတို့ထံသို့ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ထောက်ပံ့ ပေးနိုင်ရန် ဖြစ်သည်။ ဤမူဝါဒပေါ်လစီအား Parkview Health ၏ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာကော်မတီမှ ထောက်ခံအသိအမှတ်ပြုထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

### ဝေါဟာရ အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်များ

1. အရေးပေါ်စောင့်ရှောက်မှုဆိုသည်မှာ လုံလောက်သောပြင်းထန်နာကျင်မှုလက္ခဏာများအဖြစ် သိသာတွေ့ မြင်နိုင်သည့် စိတ်ရောဂါဆိုင်ရာအခြေအနေများ၊ အကယ်၍ ချက်ချင်း ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကုသ စောင့် ရှောက်မှုအား မခံယူပါက ၎င်းပုဂ္ဂိုလ်၏ကျန်းမာရေးအား အကျိုးအကြောင်းသင့်လျော်စွာ ပြင်းထန်သော အန္တရာယ်ဆုံးရှုံးမှု၊ ခန္ဓာကိုယ်ဆောင်ရွက်ချက်များအား ပြင်းထန်စွာ ချို့ယွင်းစေမှု၊ သို့မဟုတ် ခန္ဓာကိုယ်အစိတ်အပိုင်း သို့မဟုတ် အင်္ဂါတစ်ခုခုအား ပြင်းထန်စွာ ထိခိုက်စေမှု အစရှိသည့်ရလဒ်များ ဖြစ်စေနိုင်သည့် အလွန်အမင်းနာကျင်မှု အစရှိသည်တို့ပါဝင်သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ရောဂါ အခြေအနေများအား ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။
2. ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သည့် စောင့်ရှောက်မှုဆိုသည်မှာ အသက်အား အန္တရာယ်ဖြစ်စေနိုင်သည့်၊ ခံစားမှု သို့မဟုတ် နာကျင်မှုတို့အားဖြစ်ပေါ်စေသည့်၊ ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ပုံပျက်ချို့ယွင်းမှု သို့မဟုတ် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာဆောင်ရွက်ချက် ချို့ယွင်းမှု တို့အားဖြစ်စေသည့်၊ မသန်စွမ်းသူတစ်ဦးအဖြစ် ရောက်ရှိစေနိုင်သည့် သို့မဟုတ် ပိုမိုဆိုးရွားသွားစေရန် ဖြစ်စေခြင်းဖြစ်သည်။ သို့မဟုတ် အလုံးစုံ နာမကျန်းဖျားနာမှုရလဒ် သို့မဟုတ် ချည်နှံမှုများအား ရလဒ် ထွက်ပေါ် စေနိုင်သည့် အစရှိသော ရောဂါအခြေအနေများ စတင်လာမှု သို့မဟုတ် ဆိုးရွားလာမှုတို့အား ရှာဖွေဖော်ထုတ်ရန်၊ သက်သာသွားစေရန်၊ ပြင်ဆင်ပေးရန်၊ ကုသပေးရန် သို့မဟုတ် ကာကွယ်ရန်တို့အတွက်မှာ လူနာတစ်ဦးထံ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများအဖြစ် အဓိပ္ပါယ်သတ်မှတ်နိုင်ပေသည်။
3. လျှောက်လွှာကာလဆိုသည်မှာ တစ်စုံတစ်ဦးထံသို့ ကုသစောင့်ရှောက်မှု ထောက်ပံ့ပေးသည့်နေ့စွဲ၌ စတင်ပြီး၊ ၎င်းစောင့်ရှောက်မှုအတွက် ငွေတောင်းခံလွှာထွက်ဆိုချက်အား ပထမအကြိမ် ပေးပို့ပြီး နေ့ရက်မှ ရက်ပေါင်း 240 မြောက် နေ့ရက်တွင် အဆုံးသတ်သော ကာလတစ်ခုအား ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။
4. ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့သောပမာဏ ဆိုသည်မှာ အရေးပေါ် သို့မဟုတ် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သည့်စောင့်ရှောက်မှုအတွက် Medicare မှ ခွင့်ပြုပေးထားသော ပမာဏအား ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။ ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့သောပမာဏအား တွက်ချက်ရန်အတွက် Parkview Health သည် ပြန်လည်ကြည့်ရှုနည်းလမ်း (Look Back Method) အား အသုံးပြုပေသည်။
5. ပြန်လည်ကြည့်ရှုနည်းလမ်း ဆိုသည်မှာ လက်ရှိနှစ်အတွက် ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့သော ပမာဏအား တွက်ချက်၊ ဆုံးဖြတ်ရန်အတွက်မှာ ယခင်နှစ်မှ Medicare ပေးချေမှု များအား ပြန်လည်ကြည့်ရှု သည့် တွက်ချက်မှုအား ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။
6. စုစုပေါင်း မိသားစုဝင်ငွေဆိုသည်မှာ ဖယ်ဒရယ်ဝင်ငွေခွန်လျှောက်လွှာ 1040 ပေါ်တွင် စာရင်းပြုထားသည့်သူများ၏ စုစုပေါင်းဝင်ငွေများ၊ နှင့် အဆိုပါ မိသားစုဝင်များ၏ အပိုင်း B အောက်တွင် ရှင်းလင်းဖော်ပြထား သည့် အလုပ်ခန့်အပ်မှုဆိုင်ရာ နှင့် အခြားသောအရင်းအမြစ်များမှ လက်ရှိ စုစုပေါင်းဝင်ငွေတို့ကို နှစ်ချုပ်ထားခြင်းအား ဆိုလိုသည်။
7. Parkview Health ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုဧရိယာ ဆိုသည်မှာ Indiana အရှေ့မြောက်ဘက် နှင့် Ohio အနောက်မြောက်ဘက်တို့မှ ဖော်ပြပါခရိုင်နယ်မြေများအား ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည် - Indiana တွင် - Adams ၊ Allen ၊ DeKalb ၊ Huntington ၊ Kosciusko ၊ LaGrange ၊ Noble ၊ Steuben ၊ Wabash ၊ Wells နှင့် Whitley ခရိုင်နယ်မြေများ၊ Ohio တွင် - Defiance ၊ Paulding ၊ Van Wert နှင့် Williams ခရိုင်နယ်မြေများ။

### လုပ်ငန်းစဉ်ဆောင်ရွက်မှု

#### A. ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီ၏ ဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်မှုများ

1. Parkview ၏ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုမူဝါဒပေါ်လစီ၏ မိတ္တူကော်ပီ၊ လျှောက်လွှာ နှင့် ရိုးရှင်းသောဘာသာစကားဖြင့်ရေးသားထားသော အကျဉ်းချုပ်တို့အား [Parkview.com](http://Parkview.com) တွင်၊ ဆေးရုံ အားလုံးရှိ ငွေကိုင် ရုံးခန်းများတွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် လူနာငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများဌာနထံ 260-266-6700 သို့မဟုတ် အကောက်ခွန်အခမဲ့ဖြစ်သည့် 855-814-0012 သို့ ခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့်လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။
2. Parkview ၏ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီအား ရှင်းလင်းဖော်ပြထားသည့် လက်ကိုင်စာစောင်များအား ဆေးရုံစာရင်းသွင်းဌာနနေရာ အားလုံးတွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။
3. ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကြော်ငြာဆိုင်းဘုတ်အား အရေးပေါ်ဌာနအတွင်း နှင့် ဆေးရုံစာရင်းသွင်းဧရိယာများ အားလုံးတို့တွင်ထားရှိသွားလိမ့်မည်ဖြစ်ပြီး၊ ၎င်းတွင် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုး ထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီနှင့်ပတ်သက်သည့် နောက်ထပ်သောအချက်အလက်များအား ရှာဖွေရရှိနိုင်မည့်နေရာ အချက်အလက်များပါဝင်လိမ့်မည်။
4. ဆေးရုံ၌ စာရင်းသွင်းချိန်တွင် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီအား ရိုးရှင်းသောဘာသာစကားဖြင့် အကျဉ်းချုပ်ရေးသားထားချက်တစ်ခုအား လူနာများထံသို့ ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။
5. အားလုံးသော ငွေတောင်းခံလွှာထွက်ဆိုချက်များသည် လူနာများအား ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအား ရရှိနိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး အသိပေး၊ အကြောင်းကြားသွားမည်ဖြစ်ပြီး၊ ၎င်းတို့တွင် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုး ထောက်ပံ့မှုနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များအား ပိုမိုရယူလိုသူ လူနာများအတွက် ဆက်သွယ်လိပ်စာအချက်အလက်များကိုလည်း ထည့်သွင်းထားမည်ဖြစ်သည်။
6. လူနာများထံသို့ပေးပို့သည့် ငွေတောင်းခံလွှာထွက်ဆိုချက်များ အားလုံးတွင်ရိုးရှင်းသော ဘာသာစကားဖြင့် အကျဉ်းချုပ်ရေးသားချက်မူဝါဒပေါ်လစီတစ်ခုအား လျှောက်လွှာအားမည်သို့ရယူနိုင်ကြောင်း ညွှန်ကြားချက်များနှင့်အတူ ထည့်သွင်းထားမည်ဖြစ်သည်။
7. Parkview လမ်းညွှန်ချက်များအတွင်းသတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း ပေးချေရန် မတတ်စွမ်းနိုင်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြသလာသည့် လူနာများဖြင့် ပြောဆိုဆက်သွယ်ဆောင်ရွက်မှုများ အားလုံးတွင် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုး ထောက်ပံ့မှုနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များအား ထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပေးချေမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များအား သိမ်းကောက်ခြင်းဆိုင်ရာ မူဝါဒပေါ်လစီ အတွင်း ဖော်ပြထားသည်။ သိမ်းကောက်ခြင်း ဆိုင်ရာမူဝါဒပေါ်လစီ၏ မိတ္တူကော်ပီတစ်စောင်အား [Parkview.com](http://Parkview.com) တွင်၊ အားလုံးသော ဆေးရုံငွေကိုင်ရုံးခန်းများတွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် လူနာ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများဌာနထံ 260-266-6700 သို့မဟုတ်၊ အကောက်ခွန်အခမဲ့ဖြစ်သည့် 855-814-0012 သို့ ခေါ်ဆိုခြင်းဖြင့်လည်း ရရှိနိုင်ပါသည်။

#### B. အရည်အချင်းပြည့်မီမှုဆိုင်ရာ စံသတ်မှတ်ချက်များ

1. အရေးပေါ် နှင့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သည့် စောင့်ရှောက်မှုတို့သည် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီလက်အောက်တွင် ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီပါသည်။

2. ဖယ်ဒရယ် ဆင်းရဲချို့တဲ့မှုဆိုင်ရာလမ်းညွှန်ချက်များ (အပိုင်း IV အား ကြည့်ရှုပါ) ၏ 200% အား မကျော်လွန်သည့် စုစုပေါင်း မိသားစုဝင်ငွေရှိသည့် မိသားစုများမှ လူနာများသည် လျှောက်လွှာကာလအတွင်း အရည်အချင်း ပြည့်မီပြီး သက်ရောက်မှုရှိသော အကောင်အထည်ဖော် လက်ကျန်များ ပယ်ဖျက်ပေးမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီပါသည်။ လူနာဖြစ်သူထံသို့ ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့သော အစိတ်အပိုင်းသည် ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့သော ပမာဏအား ကျော်လွန်ခြင်းရှိမည်မဟုတ်ပေ။
3. မိသားစုအရွယ်အစားအား လူနာဖြစ်သူ သို့မဟုတ် ဂရန်တီပေးအာမခံပေးသူမှ ယခင်နှစ်၏ ဖယ်ဒရယ်ခွန်ပြန်လည်ပေးအပ်မှုအပေါ်တွင် အဆိုပြုထားသည့် မှီခိုသူအရေအတွက်အားဖြင့် ဆုံးဖြတ်ခြင်းဖြစ်ပြီး၊ ငွေကြေး ပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုလျှောက်လွှာပေါ်တွင် ပါဝင်ထည့်သွင်းသင့်ပေသည်။ ဂရန်တီပေးအာမခံသူမှ အခြားသောတစ်နှစ်စီတွင် အခွန်ပြန်လည်ပေးအပ်မှုအပေါ်၌ ကလေးအား အဆိုပြုသည့် အုပ်ထိန်းခွင့်ဆိုင်ရာ အမှုကိစ္စများတွင်မူ ကလေးအား မှီခိုသူတစ်ဦးအဖြစ် အဆိုပြုပြုသရန်အတွက် နှစ်နှစ်တာအခွန်များ သို့မဟုတ် တစ်နှစ်တာအခွန်များ၏ မိတ္တူကော်ပီတစ်စောင် နှင့် အုပ်ထိန်းခွင့်ဆိုင်ရာသဘောတူညီချက် မိတ္တူကော်ပီ တစ်စောင်တို့အား လိုအပ်မည်ဖြစ်သည်။
4. စုစုပေါင်း မိသားစုဝင်ငွေဆိုသည့် စကားလုံးပေါ်မူတည်၍ ဖော်ပြပါပုံစံဖြင့်၊ ကန့်သတ်ထားခြင်းမရှိပေ - ဂရန်တီပေးအာမခံသူ နှင့် အိမ်ထောင်ဖက်ဖြစ်သူတို့၏ အလုပ်ခန့်အပ်မှုမှရရှိသော စုစုပေါင်း ဝင်ငွေ၊ ကာလတိုမသန်စွမ်းဖြစ်မှု၊ ရေရှည်မသန်စွမ်းဖြစ်မှု၊ အလုပ်လက်မဲ့ဖြစ်မှု၊ လူမှုဖူလုံရေး၊ VA စစ်မှုထမ်းဟောင်းပင်စင်ကြေးများ၊ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ဝေပစ္စည်း၊ ပင်စင်ကြေးများ နှင့် အိမ်ထောင်အကျိုးခွေးများမှ ရယူနိုင်သော ဝင်ငွေများ တို့ဖြစ်ပေသည်။ မိမိကိုယ်ပိုင်အလုပ်ဝင်ငွေ၊ ပူးတွဲပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုမှ ဝင်ငွေ၊ S ကော်ပိုရေးရှင်းကြေးများ၊ နှင့်/သို့မဟုတ် ကန့်သတ်ကုမ္ပဏီ LLC များ၊ ပိုင်ဆိုင်မှုငှားရမ်းခဝင်ငွေများ နှင့် လယ်ယာမြေဝင်ငွေများတို့ကိုမူ ကုန်ပစ္စည်း ရောင်းချမှုကုန်ကျစရိတ်များအား နုတ်ယူဖြတ်တောက်၍ လောင်စာအသုံးပြုမှုများ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းငှားရမ်းမှု/အပေါင်စာချုပ် နှင့် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းအာမခံများတို့အား နုတ်ယူဖြတ်တောက်ပြီးသည့်နောက် စုစုပေါင်း အကျိုးအမြတ်အား ကြည့်ရှုခြင်းဖြင့် ဆုံးဖြတ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ဖော်ပြပါပုံစံအပေါ်တွင် ကန့်သတ်ထားခြင်းမရှိသည့်အား - နုတ်ယူဖြတ်တောက်နိုင်သော အစားအသောက်များ၊ ဆဲလ်ဖုန်းကုန်ကျစရိတ်များ နှင့် တန်ဖိုးလျော့ကျခြင်းများတို့ကိုမူ -ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု ခွင့်ပြုချက်အား ဆုံးဖြတ်ရာတွင် နုတ်ယူဖြတ်တောက်မှုပြုရန်အဖြစ် ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပေ။
5. လူနာဖြစ်သူ (အကယ်၍ အသက်မပြည့်သေးသူဖြစ်လျှင် ဂရန်တီပေးအာမခံသူ) သည် ၎င်း အရည်အချင်းပြည့်မီကောင်း ပြည့်မီနိုင်သည့် ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ဖယ်ဒရယ်အစီအစဉ်များတို့အား လျှောက်ထားမှုပြုရာတွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်သည်။
6. အကယ်၍ လူနာဖြစ်သူထံတွင် တတိယပါတီအဖွဲ့ အကျိုးဝင်လွှမ်းခြုံမှုရှိထားလျှင်၊ သို့မဟုတ် ကျွမ်းမာရေးဆိုင်ရာငွေကြေးရသုံးဥပဒေCOBRA လက်အောက်ရှိ အကျိုးဝင်လွှမ်းခြုံမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီနေလျှင်မူ အကျိုးအမြတ်ခံစားခွင့်များ၏ အာမခံ ရှင်းလင်းချက်အပေါ်တွင် ဖော်ပြထားသည့် လူနာ အစိတ်အပိုင်းသာလျှင် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု ပေါ်လစီလက်အောက်ရှိ ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမည်ဖြစ်သည်။ အာမခံ ကုမ္ပဏီများမှ သတ်မှတ်ထားသည့်ထက်လျော့နည်း၍ပေးချေမှုများသည် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုပေါ်လစီလက်အောက် ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုအတွက် အရည်အချင်းမပြည့်မီပေ။ အာမခံကုမ္ပဏီများ၏ တောင်းဆိုချက်များအား လူနာဖြစ်သူမှ လိုက်နာဆောင်ရွက်ရန်ပျက်ကွက်မှု၊ သို့မဟုတ် ကွန်ယက်အတွင်းရှိဝန်ဆောင်မှုများအား အသုံးပြုရန်ပျက်ကွက်မှု အစရှိသည်တို့ကြောင့် ရလဒ်ထွက်ပေါ်လာသည့် အာမခံ ငြင်းဆန်ခံရမှုများသည် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒလက်အောက်ရှိ ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုအတွက် အရည်အချင်းမပြည့်မီနိုင်ပေ။
7. အကယ်၍ လူနာတစ်ဦးထံ၌ ၎င်း အဓိကနေထိုင်အခြေချရာမဟုတ်သည့် နေအိမ်၊ အဆောက်အဦး သို့မဟုတ် ခြံမြေတစ်ခုအတွင်း အစုတန်ဖိုးတစ်စုံတစ်ရာရှိနေခဲ့လျှင် ၎င်းသည် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမည်မဟုတ်ပေ။
8. ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုပြုစေရန်အတွက် လူနာဖြစ်သူထံတွင် Parkview Health ဝန်ဆောင်မှုဧရိယာအတွင်း၌ ထုတ်ပြန်ထားသည့် နေထိုင်အခြေချမှုတစ်ခု ရှိနေရမည်ဖြစ်သည်။ Parkview Health ဝန်ဆောင်မှုဧရိယာပြင်ပ အခြားသော ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ခရိုင်နယ်မြေတစ်ခုမှ ကာလတိုဖြစ်စေ ရေရှည်ဖြစ်စေ အလည်လာရောက်နေထိုင်မှုသည် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်း ပြည့်မီမည်မဟုတ်ပေ။
9. ဖော်ပြပါပုံစံအပေါ်တွင် ကန့်သတ်ထားခြင်းမရှိသည့် ရွေးချယ်နိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုများဖြစ်သည့် Heart Smart CT (နှလုံးကျွမ်းကျင် CT) ၊ သွေးကြော ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခြင်း၊ အကြိတ်မျိုးရိုးဗီစီဆိုင်ရာ အကြံပေး ဆွေးနွေးခြင်း၊ နှလုံးရောဂါ မျိုးရိုးဗီစီဆိုင်ရာ အကြံပေးဆွေးနွေးခြင်း၊ ကိုယ်အလေးချိန်လျော့ချစီမံမှု အစီအစဉ်၊ သမားတော်ရုံးခန်း အာမခံအပြင်ထပ်ပေးချေမှုများ နှင့် အလုပ်ဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများတို့သည် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီလက်အောက်တွင် အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်းမရှိပေ။
10. Parkview သမားတော်များအုပ်စု၊ Parkview ၏ နေအိမ် ကျန်းမာရေး၊ Parkview ဝေဟာ၊ Parkview နေအိမ်ပေါင်းစပ်ပါဝင်မှု နှင့် Parkview ၏ မိတ်ဖက် ဆေးရုံများမှန်သမျှတို့ထံသို့ သက်ဆိုင်နေသည့် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ငွေတောင်းခံမှုများအားလုံးတို့အား ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု ပေါ်လစီအားဖြင့် အကျိုးဝင်၊ လွှမ်းခြုံမှုရှိပေသည်။ Parkview ၏ မိတ်ဖက်ဆေးရုံများမှာ - Parkview ဆေးရုံ Randallia (Parkview Hospital Randallia) ၊ Parkview အပြုအမူဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေး (Parkview Behavioral Health) ၊ Parkview ဒေသအလိုက် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာစင်တာ (Parkview Regional Medical Center) ၊ Parkview အရိုးကြွက်သား ဆိုင်ရာ ဆေးရုံ (Parkview Orthopedic Hospital) ၊ Parkview Whitley ဆေးရုံ၊ Parkview Huntington ဆေးရုံ၊ Parkview Noble ဆေးရုံ၊ Parkview LaGrange ဆေးရုံ၊ Parkview Wabash ဆေးရုံ နှင့် Parkview Warsaw တို့ဖြစ် ပေသည်။ အခြားသော Parkview မှမဟုတ်သည့် ထောက်ပံ့သူများထံမှ ဝန်ဆောင်မှုများမှာမူ Parkview ၏ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီ အောက်တွင် အရည်အချင်း ပြည့်မီခြင်း မရှိပေ။ Parkview.com ပေါ်တွင် သို့မဟုတ် ဖော်ပြပါလင့်ခ်သို့ ဝင်ရောက်ခြင်းဖြင့် ဤမူဝါဒပေါ်လစီလက်အောက်တွင် အခြားကောက်ခံမှုများ ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသော သမားတော်များ ၏ စာရင်းအား ရရှိနိုင်ပေသည် - <http://www.parkview.com/en/patients-visitors/Pages/default.aspx> ။
11. ဝန်ဆောင်မှု နှင့် လျှောက်လွှာတို့သည် လျှောက်လွှာကာလ (ပေါ်မူတည် အဓိပ္ပါယ်သတ်မှတ်ချက်များအား ကြည့်ရှုပါ) အတွင်း ကျသင့်နေပါလျှင် လူနာဖြစ်သူ စာရင်းအကောင်အထည်ဖော် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အတွက် တည့်သွင်းစဉ်းစားမည်ဖြစ်သည်။ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသည်ဟု ဆုံးဖြတ်ထားသော စာရင်းအကောင်အထည်ဖော်တွင် ပြုလုပ်သည့် ကိုယ်ပိုင် ပေးချေမှုများ မှန်သမျှအား ဂရန်တီ ပေးအာမခံသူထံသို့ ပြန်လည်ပေးအမ်းသွားမည်ဖြစ်သည်။
12. ငွေကြေးပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအား ဆုံးဖြတ်ရာတွင် ငွေစုအကောင်အထည်ဖော်များ နှင့် ကြီးမားသောလက်ကျန်စာရင်းများရှိနေသည့် ငွေအိမ်ငွေများအား ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှု ပြုကောင်းပြုမည် ဖြစ်သည်။ ပင်စင်ကြေးများ၊ 401K ၊ 403B နှင့် အနားယူမှုအစီအစဉ်IRAs များတို့ အပေါ်တွင် ကန့်သတ်ထားခြင်းမရှိသော ပြည်တွင်းအခွန်ဦးစီးဌာနIRS မှ အဓိပ္ပါယ်သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း အနားယူပင်စင် အကောင်အထည်ဖော်များအား ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအား ဆုံးဖြတ်ရာတွင် ထည့်သွင်းစဉ်း စားသွားမည်မဟုတ်ပေ။ လူနာဖြစ်သူသည် ၎င်း၏ အနားယူပင်စင်ဝင်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် ဖြန့်ဝေမှုတစ်ခုအား လက်ခံရရှိထားသည့် အခြေအနေမှလွှဲ၍ဖြစ်သည်။
13. ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် ဝင်ငွေအနိမ့်ဆုံး တုံ့ပြန်မှုအကန့်အသတ် (200% ပြည်ထောင်စုဆင်းခွဲခွဲတေမှုအဆင့်FPL) အား ကျော်လွန်သော ဝင်ငွေရှိသည်။ ထို့ပြင် ကြီးမားလှသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာဖြစ်စဉ်တစ်ခုအား တွေ့ ကြုံ ခံစားရသည့် လူနာမှန်သမျှထံသို့ Parkview ၏ တစ်ဦးတည်းဆုံးဖြတ်ခွင့်အားဖြင့် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအား ပေးအပ်ကောင်း ပေးအပ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ကြီးမားသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာဖြစ်စဉ်တစ်ခု ကြောင့် ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု အား ရရှိထားသည့် လူနာများသည် ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့သော ပမာဏထက်ကျော်လွန်ပြီး ပိုမိုကာ ငွေတောင်းခံလွှာပေးအပ်ခြင်းခံရမည်မဟုတ်ပေ။ လက်ရှိနှစ်အတွက် ယေဘုယျအားဖြင့် ငွေတောင်းခံလွှာ ပေးပို့သောပမာဏအား Parkview.com တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။
14. စုစုပေါင်းမိသားစုဝင်ငွေသည် ပြည်ထောင်စုဆင်းခွဲခွဲတေမှုအဆင့်FPL ၏ နှစ်ရာ ရာခိုင်နှုန်းအောက်လျော့နည်းကြောင်း သို့မဟုတ် ထိုရာခိုင်နှုန်းဖြင့်တန်းတူညီမျှကြောင်း အတည်ပြုပေးသည့် ပြည်နယ် သို့မဟုတ် ဖယ်ဒရယ် အစီအစဉ်တစ်ခုအတွက် အရည်အချင်း ပြည့်မီမှုသက်သေကဲ့သို့ အခြားသော အချက်အလက်များသည် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုအတွက် လူနာဖြစ်သူ၏ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအား ပံ့ပိုးပေးပါလျှင် ပြီးပြည့်စုံစွာဆောင်ရွက်ထားသည့် ငွေကြေးပိုင်း ဆိုင်ရာ လျှောက်လွှာ တစ်ခုမပြည့်စုံသည့်တိုင် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် စီမံခန့်ခွဲမှုဌာနမှ ထောက်ခံအတည်ပြုကောင်း အတည်ပြုပေးပေမည်။ သိမ်းကောက်ခြင်းဆိုင်ရာ အေဂျင်စီ သို့မဟုတ် အခြားသောကိုယ်စားလှယ် တစ်ဦးကဲ့သို့သော ပြင်ပ ပါတီအဖွဲ့တစ်ခုမှ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး၍ အမှတ်ပေးထားသည့် ပိုင်ဆိုင်မှု သို့မဟုတ် စာရင်းအကောင်အထည်ဖော် မပါရှိသည့် သေဆုံးသွားသော လူနာများထံသို့ အပိုဆောင်း ထည့်သွင်းစဉ်းစားပေးမှုများအား ပေးအပ်သွားနိုင်ပေသည်။

### C. လျှောက်လွှာ လုပ်ငန်းစဉ်

1. ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုလျှောက်လွှာတစ်စောင်အား ဆေးရုံငွေကိုင်ခေါ်ယာများအားလုံးတွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် လူနာငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများ ခေါ်ဆိုမှုစင်တာထံ 260-266-6700 သို့ ဖြစ်စေ၊ သို့မဟုတ် အကောက်ခွန်အခမဲ့ဖြစ်သည့် 855-814-0012 သို့ဖြစ်စေ ခေါ်ဆိုခြင်းအားဖြင့်၊ သို့မဟုတ် Parkview.com တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။
2. ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုပြုရန်မှာ လူနာဖြစ်သူ နှင့် လူနာဖြစ်သူ၏အိမ်ထောင်ဖက် သို့မဟုတ် ဂရုတိအာမခံပေးသူသည် သက်ဆိုင်ရာ ပူးတွဲပေးပို့မှုများ အားလုံးပါဝင်သည့် ပြီးပြည့်စုံစွာဖြည့်စွက်၊ လက်မှတ်ရေးထိုးထားပြီး နေ့စွဲတပ်ထားသည့် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု လျှောက်လွှာ တစ်စောင်အား တင်သွင်းရမည်ဖြစ်သည်။ လိုအပ်သော ပူးတွဲပေးပို့ရမည့်အရာများအား ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု လျှောက်လွှာပေါ်တွင် စာရင်းပြု ဖော်ပြထားမည်ဖြစ်သည်။ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုလျှောက်လွှာ နှင့် ပူးတွဲပေးပို့မှုများအား ပြီးပြည့်စုံစွာဖြည့်စွက်ပြီး၊ ဖော်ပြထားသည့် လိပ်စာသို့ လျှောက်လွှာပေါ်တွင်စာရင်းပြုထားသည့်နေ့စွဲမှစ၍ ရက်ပေါင်း 30 ထက်ကျော် လွန်နောက်ကျခြင်းမရှိစေဘဲ ပြန်လည်ပေးအပ်သွားရမည်ဖြစ်သည်။

### D. ထောက်ခံအတည်ပြုချက် လုပ်ငန်းစဉ်

1. ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု လျှောက်လွှာအား Parkview Health ၏ ငွေကြေးစီမံအုပ်ချုပ်သူအကြီးအကဲCFO သို့မဟုတ် တာဝန်ခန့်အပ်ခြင်းခံရသူများမှ ထောက်ခံအတည်ပြုပေး သွားမည်ဖြစ်သည်။
2. အရေးပေါ် သို့မဟုတ် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအရလိုအပ်သည့် စောင့်ရှောက်မှုအတွက် ထောက်ခံအတည်ပြုထားသော ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုလျှောက်လွှာများအား ၎င်းလျှောက်လွှာပေါ်တွင် စာရင်းပြု ထားသည့် ထောက်ခံအတည်ပြုမှုနေ့စွဲမှစ၍ ခြောက်လတာအတွက် ရရှိနိုင်ပေမည်။ ဂရုတိပေးအာမခံသူ သို့မဟုတ် လူနာဖြစ်သူ၏ အခြေအနေများ အပြောင်းအလဲရှိသည့်အခြေအနေမှလွဲ၍ ဖြစ်သည်။ ဆိုလိုသည်မှာ အလုပ် ခန့်အပ်မှု အခြေအနေအတွင်း ပြောင်းလဲမှု၊ ခြောက်လတာ ထောက်ခံခွင့်ပြုချက်ကာလ ကျော်လွန်ပြီးနောက်၊ သို့မဟုတ် ခြောက်လတာအချိန်ကာလအတွင်း ၎င်းတို့၏ အခြေအနေများ အပြောင်းအလဲရှိခဲ့လျှင် ၎င်းနောက်ပိုင်း ကျသင့်သည့် ဝန်ဆောင်မှုများတွင် ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် ထည့်သွင်းစဉ်းစားမှုပြုရန်မှာ လူနာဖြစ်သူအနေနှင့် ပြန်လည်လျှောက်ထားမှုပြုရမည်ဖြစ်သည်။
3. ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် ၎င်းတို့၏ ထောက်ခံအတည်ပြုပေးမှု သို့မဟုတ် ငြင်းပယ်ခံရမှုတို့အား လူနာဖြစ်သူ/ဂရုတိပေးအာမခံသူထံသို့ ရေးသား၍ အကြောင်းကြားမည်ဖြစ်သည်။
4. ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှု မူဝါဒပေါ်လစီလက်အောက်ရှိ ငွေကြေးပိုင်းဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်းမရှိသော လူနာများအတွက်မူ လူနာဖြစ်သူ၏ ငွေစာရင်းသို့ ငွေတောင်းခံလွှာ ပေးပို့သွားမည်ဖြစ်ပြီး၊ သိမ်းကောက်ခြင်းဆိုင်ရာ မူဝါဒပေါ်လစီအတိုင်း စီမံဆောင်ရွက်သွားပေမည်။ ပေးချေမှုဆိုင်ရာ ရွေးချယ်မှုနည်းလမ်းများ နှင့် ပေးချေမှုမပြု ပျသည့်ဖြစ်စဉ်တစ်ခုတွင် အရေးယူချက်တို့အား ဤမူဝါဒ ပေါ်လစီတွင် မြေရှင်းဆောင်ရွက်ထားသည်။ သိမ်းကောက်ခြင်းဆိုင်ရာ မူဝါဒပေါ်လစီအား လူနာငွေကြေးဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများဌာန ထံ 260-266-6700 သို့၊ သို့မဟုတ် အကောက်ခွန်အခမဲ့ဖြစ်သည့် 855-814-0012 သို့ခေါ်ဆိုခြင်းအားဖြင့်၊ သို့မဟုတ် Parkview.com တွင် အခမဲ့ ရရှိနိုင်ပါသည်။

## ကိုးကားချက်များ

200% ဖြည့်စွက်ခြင်းတင်ထားသည့်ဖယ်ဒရယ်ဆင်းရဲချို့တဲ့မှုအဆင့် လမ်းညွှန်ချက်များအား ငွေကြေးပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုဆိုင်ရာ အရည်အချင်းပြည့်မီမှုအား ဆုံးဖြတ်ရန်၊ နှင့် လက်ရှိနှစ်၏ နှစ်ချုပ်ထားသော စုစုပေါင်းမိသားစုဝင်ငွေ သို့ နှိုင်းယှဉ်ရာတွင် အသုံးပြုသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ဖယ်ဒရယ် ဆင်းရဲချို့တဲ့မှုလမ်းညွှန်ချက်များအား ဖယ်ဒရယ်ရက်ဂျစ်စတာစာရင်းအတွင်း တစ်နှစ်စီ၏ ပထမသုံးလစိတ်ပိုင်းတစ်ခုတွင် ထုတ်ပြန်ဆောင်ရွက်သွားပါသည်။ လက်ရှိ ဖယ်ဒရယ် ဆင်းရဲချို့တဲ့မှု လမ်းညွှန်ချက်များအား Parkview.com တွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။